
 
 

Styrelsemöte 2017-12-11 

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Thomas Brundin (del av mötet), Frida Svensson, Linda 
Forsman och Helena Lyborg.  

 

1. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll gicks igenom. 
 
Ekonomi: Patrik  har varit i kontakt med Nordea. De har något som heter Stratega-fonder där  man 
kan välja olika risker på sina pengar. I dessa fonder har man fria insättningar och uttag. 
Förvaltningskostnaden är 1,7%. Patrik pratar vidare med dem. 
 

2. Läget i lagen 
Det tillkommer spelare fortfarande i F04/05, P03/04/05 samt i P06. 
 
Styrelsen diskuterade hur man ställer sig till att det blir för många spelare i ett lag då det blir svårt att 
bedriva träning? 
 
Styrelsen diskuterade också huruvida vi borde använda oss mer av SIU-modellen nästa säsong? Dvs 
att duktiga yngre tränar med äldre lag. 
 

3. Aktivitetsplan 
Inget nytt. 
 

4. Lucia Cup 
14 lag anmälda. Anmälan stängs tisdag 12/12 kl 18. 
Lagledarmöte på onsdag kl 18 i Snäckan. 
 

5. Husarcupen  
39 lag anmälda. Spelschemat är nu fastställt. 
 
Vi har fått in pengar från alla lag utom ett, plus några av våra egna lag. 
 
Peter arbetar fortfarande med bemanningen. Namn börjar komma in. 
 
Möte med arena-personalen på måndag 18/12 kl 18. Patrik, Peter och Linda deltar. 
 
Linda informerar om att Hanna Eskilsson kommer att hjälpa henne med det övergripande kiosk-
ansvaret under cupen. 
 

6. Lärgrupps-redovisning innan nyår 
Helena skickar ut tom mall samt instruktion till lagledarna. 
 

7. Genomförda utbildningar 
Bidrag utbet: 22.214 kr från IdrottOnline, Riksidrottsförbundet. 
 



 
 

8. Ekonomi 
Balansrapporten som A-L hade med sig varje gång till mötena är inte sammanställd. Till nästa 
styrelsemöte hoppas Patrik ha en med sig. 
 
Herrlaget har aviserat att man behöver ha ett nytt målvaktsställ till Benny Liljegren. Innan detta köps 
in dubbelkollas det att han har ett kontrakt med klubben. 
 

9. Övriga frågor 
Det har framkommit att några av våra föreningsdomare inte vill döma på grund av attityd från våra 
egna ledare. Styrelsen diskuterade detta och det kommer att lyftas med berörda ledare. 
 
När det är julfest i Olsbergs, ställer sig folk under P-hallens tak samt entré och röker osv vilket är rent 
olämpligt. Patrik kommer att lyfta detta med arena-personalen. 
 
Helena informerade om att en Skadeutbildning med Fredrik Bredberg är bokad tisdag 20/2 kl 18-20. 
 
 
 
 
Patrik Revelj    Helena Lyborg 
Ordförande    Sekreterare 


